

Dominic Art Studio 2022 Alta Cup Art Contest

Contest Guideline:

1. Participants are not limited in age and region. This contest has two age groups: 8 and below, 9 and above. The participants' age will be determined by how old they'll be as of May 1, 2022.
2. Dominic Art Studio's students can send in up to two artworks without an entry fee; other participants are required to pay the entry fee of \$10 for each submission.
3. The award categories include original, replica and sketch. The award amounts range from \$50 to \$100.
4. All entries must be submitted by May 30, 2022. The photo of the artwork can be submitted through Email, WeChat, or other channels. Selected entries will be sent in for judging after initial evaluation.

Event contact :

Cell number: (720)-288-5794

Email: dominicstudio4950@yahoo.com

Website <https://dominicstudio.com>

This contest is initiated and sponsored by Alta Biotech, also supported by Cherry. I would like to express my deep gratitude for their sponsorship. The detailed award rules will be established in the future.

Dominic Art Studio 2022年Alta 杯绘画比赛

一、参赛人员年龄和地区不限，本次比赛分两组进行，9岁以下一个组，9岁以上一个组。以2022年5月1日为年龄计算日期。

二、本工作室学生可以送两幅作品免费参赛；非本工作室学生参赛的要缴纳参赛费，每幅\$10。

三、本次比赛设立：创作奖、习作奖（可以是临摹作品）、素描作品奖。奖金为\$100、\$50不等。

四、2022年5月30日为报送参赛作品截止日期。可通过Email、微信或其它方式先报送作品照片，初评之后再送原作评奖。

活动联系电话：7202885794

Email: dominicstudio4950@yahoo.com

网站: <https://dominicstudio.com>

本次活动由Alta Biotech公司倡议并赞助。Cherry也为小朋友们提供了部分奖金，在此深表谢意。评奖细则日后制定。